

敬啟者：

本校辦學團體「匡智會」本著「匡扶智障」的精神，服務的焦點放在智障人士的能力上，而非著眼於他們先天的缺陷，照顧智障人士的不同能力，協助他們盡展潛能。

匡智會今年首度舉辦「匡智慈善跑樓梯(線上)」活動，為會方服務智障人士的工作籌募善款。是次活動報名費用為每位\$20 和最低捐款額\$280。為方便家長報名參與此活動，家長可於11月5日或之前將回條及款項交回學校，便可透過學校報名；家長亦可掃描下方的二維碼(QR CODE)自行報名。



家長可掃描左方的二維碼(QR CODE)了解有關活動詳情及自行報名。

截止報名日期：2022年1月13日

有關活動詳情如下：

時 間：2021年12月1日的凌晨0時至2022年1月16日的晚上11時59分

活動場地：自行選擇及決定合適的地方進行

活動目標：參加者只需於指定活動時間內，單次完成最少15000步(體驗組)或30000步(挑戰組)

活動檢定：如經學校報名，於大會指定活動時間內以文字訊息遞交完成的步數及完成時間(不需遞交相關紀錄的截圖)，Whatsapp至學校電話號碼6591 7861，學校收集後呈交會方。

備 註：成功完成最少15000步或30000步的參加者，將會獲贈：

1. 完成獎牌
2. 電子證書
3. 大會毛巾
4. L'Oréal Hong Kong 贊助 - 化妝或護膚產品乙件(隨機分配)及
5. 美利加集團贊助 - 骨樂靈高效貼5片裝，以示鼓勵。

*獎牌及禮物包會由學校代為提取，然後再派發。

作為匡智會屬下的學校，希望 貴家長踴躍報名參加，結伴於不同起跑點為智障人士加油。敬請家長填妥回條，並於11月5日或之前將回條及款項交回學校。如有任何查詢，請致電2455 1615與曾嘉麗老師聯絡。如欲更了解匡智會，可使用以下QR CODE在網上瀏覽會方網頁。

此致
貴家長/監護人



用 QR CODE 快速瀏覽
匡智會網頁



匡智屯門晨曦學校校長

(林莉玲) 謹啟

2021年10月18日

<<回條>>

(活字 2021-2021/06)

匡智慈善跑樓梯(線上)活動事宜

敬覆者：

有關「匡智慈善跑樓梯(線上)活動事宜」事宜，本人已知悉有關內容。

本人回覆如下：(請在合適方格內加上“√”)

<input type="checkbox"/>	參加是次活動，付上報名費用\$20，並捐款 \$_____，合共 \$_____。 *每位參加者最低捐款額\$280 *活動參加費用不屬捐款。 *捐款\$100 或以上可獲發收據。請於下方表示意向： <input type="checkbox"/> 本人需捐款收據，收據姓名：_____ <input type="checkbox"/> 本人不需捐款收據
<input type="checkbox"/>	不參加是次活動
<input type="checkbox"/>	不參加是次活動，惟仍捐款 \$_____ *純捐款港幣\$100 或以上，將獲發捐款收據。請於下方表示意向： <input type="checkbox"/> 本人需捐款收據，收據姓名：_____ <input type="checkbox"/> 本人不需捐款收據

此覆

匡智屯門晨曦學校校長

班學生

家長/監護人簽署：

請於 11 月 5 日或前交回回條

2021 年 月 日

Dear Parents/Guardians,

Hong Chi Association strives to assist the development of people with intellectual disabilities. Our emphasis is on what people with intellectual disabilities can achieve. Our mission is to assist them in the development of their potential to the fullest.

In this year, Hong Chi Association will be organizing “Hong Chi Climathon (Online)” to raise funds in support of the Association’s work to serve people with intellectual disabilities. The enrolment fee is \$20 per participant with a minimum donation of \$280. Parents can enroll through the school by returning the reply slip together with necessary payment to the school on or before November 5, 2021 (Fri). To facilitate the enrolment process, parents can also enroll on your own via the QR Code below.



Scan the QR Code for details of the activity and to enroll on your own.
Enrolment deadline: January 13, 2022.

Activity details as follows:

- Duration: From 00:00 midnight on December 1, 2021 to 11:59PM on January 16, 2022.
Venue: Choose an appropriate venue on your own
Target: Complete a one-time run of minimum 15000 steps (Fun run) or 30000 steps (Challenge run) at your own pace within the activity period
Check: If you are enrolled through the school, please send the number of completed steps and the finishing time by text to the School Whatsapp 6591 7861 within the activity period (Screenshots are not required.)
Remark: Participants successfully completed a run of minimum 15000 steps or 30000 steps will be awarded:
1. A Finisher Medal
2. An e-Certificate
3. Event cooling towel
4. L’Oréal Hong Kong sponsored – cosmetic or skin care product (1piece) (by random)
5. Merika Group sponsored - ArthroStrong Herbal Plaster (5 pieces)
*Medal and gift bags will be picked up by the school before dispatched to the participants.

As an affiliated school of Hong Chi Association, we appreciate your participation to cheer up the people with intellectual disabilities. Please return the reply slip together with necessary payment to the school on or before November 5, 2021 (Fri). For enquiries, please contact our school teacher Miss Tsang at 2455 1615. If you wish to know more about Hong Chi Association, please visit our website via the QR Code below.



Scan the QR Code to access the website of
Hong Chi Association.

Yours faithfully,



Lam Lee Ling
Principal

<<Reply slip>>

Ref No: Act 2021-2022/06
October 18, 2021

Hong Chi Climathon (Online)

Dear Principal,

I acknowledge the details of “Hong Chi Climathon (Online)”. And I (Please “√” on the appropriate box below)

<input type="checkbox"/>	will join this activity with an enrolment fee of \$20 and a donation of \$_____. The total is \$_____ <i>* The minimum donation is \$280 per participant.</i> <i>* Enrolment fee is not a donation.</i> <i>* Tax deductible official receipt will be issued for donation of \$100 or above.</i> <input type="checkbox"/> Need receipt. Full name on receipt: _____ <input type="checkbox"/> NO need receipt
<input type="checkbox"/>	will NOT join this activity
<input type="checkbox"/>	will NOT join this activity, but will donate \$_____ <i>* Tax deductible official receipt will be issued for donation of \$100 or above.</i> <input type="checkbox"/> Need receipt. Full name on receipt: _____ <input type="checkbox"/> NO need receipt

Yours faithfully,

(Class : _____) Student : _____

Parent /Guardian’s Signature : _____

Date : _____ / _____ / 2021

Please return the reply slip on or before November 5.
